
Motion – Fiber 
 
Jag skulle vilja lämna nedanstående motion inför kommande årsmöte. 
 
Motion till årsmöte 2019 
 
BAKGRUND 
För ett antal år sedans bereddes frågan om anslutning av optisk fiber till hushållen i Såningsvägens 
andra samfällighet. 
 
En arbetsgrupp skapade ett utmärkt underlag för årsmötesdeltagarna att ta ställning till. 
Vid det aktuella årsmötet beslutades med betydande majoritet att ej ansluta optisk fiber samt att vänta 
och utvärdera andra föreningars resultat efter ett antal år. 
 
MOTIV TILL FÖRNYAD BEREDNING 
Sedan ovan nämnt beslut har två avgörande faktorer förändrats: 
 
1) Sättet hushållen på vilket hushållen använder internet har förändrats och en stor del av 
konsumtionen av musik, film, tv, bildkommunikation (e.x. Skype) och onlinespel kräver en ökad 
bandbredd/ kapacitet för säkerställa funktionalitet även vid användarintensiva perioder. 
 
2) Antalet yngre familjer, vilka kan antas i större omfattning ha antagit ovan nämnda internetvanor har 
ökat genom ägarbyte av ett ej försumbart antal fastigheter. 
 
Sammanfattningsvis innebär detta att det är fler som använder mer bandbredd i samfälligheten och 
den nuvarande kapaciteten upplevs som otillräcklig framförallt på kvällstid. 
 
FÖRSLAG 
Överse det tidigare framtagna underlaget avseende installation av optisk fiber. Om möjligt genomförs 
detta inför Årsmötet, i syfte att skapa förutsättningar för en förnyad omröstning där vi kan ta ställning 
till kostnad och nytta av att installera optisk fiber. 

 

 
 


